
 

  
Vážený pane předsedo, 
 
s velkou radostí jsem sledovat úspěch, kterého dosáhla skifařka Anna Šantrůčková na 
letošních Světových univerzitních hrách. Gratuluji Vám k tomu, že pod Vaším vedením 
Českého veslařského svazu získala Anna zlatou medaili v této náročné disciplíně. 
 
Zlatá medaile, kterou Anna získala, nám všem připomíná, že české veslování má 
významné místo nejen na domácí scéně, ale také mezinárodně. Je to povzbudivý 
signál pro mladé talenty, kteří se inspirují jejím úspěchem a sní o vlastních vítězstvích. 
 
Tento triumf nesmíme vidět jen jako konečný cíl, ale jako začátek nové éry úspěchů 
českého veslování. Je to velký příslib do budoucna, který nám ukazuje, že jsme na 
správné cestě a že s podporou a vedením Českého veslařského svazu můžeme 
dosáhnout ještě mnohem větších výšin. 
 
Je to také důkazem toho, že tvrdá práce, oddanost a neochvějná vůle jsou klíčové pro 
dosažení výjimečných výsledků. Ještě jednou Vám srdečně Vám k tomuto 
významnému úspěchu pro české veslování, 
 
S úctou a přáním mnoha dalších úspěchů, 
 
 
S pozdravem, 
 
 
 
 
 
Ing. Michal Kurfirst 
předseda 
Český veslařský svaz 
Zátopkova 100/2 
160 17 Praha 6-Břevnov 

 
 
 
 

Mgr. Ondřej Šebek 
předseda Národní sportovní agentury  

 

  

 Č. j.: NSA-0133/2023/K/4 

 Počet listů: 1 

  
 

  
 Praha, dne 10. srpna 2023  

  
  


